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INLEIDING 
 

Wat er binnen Sporting 70 is gebeurd in het seizoen 2018-2019 is te lezen in dit jaarverslag. 
Het was een mooi maar ook bewogen seizoen.  

 

Een seizoen waarin afscheid is genomen van clubicoon Cees van Dijk. Overleden op 23 
oktober 2018. Cees was een vertrouwd gezicht en belangrijk onderdeel van onze club. 

Onafscheidelijk van “zijn” Nel. Met wie hij een twee-eenheid vormde. Wij missen hem en zijn 
tegelijkertijd dankbaar voor al het moois dat we samen hebben mogen beleven.  

 
Kampioenschappen werden bijgeschreven voor de MO19-1, MO19-2, JO17-1, MO17-1, JO12-

1, JO12-2, JO11-1, JO9-2 (zon), JO8-1 (zon) (twee maal!) en JO8-4 (zon). En de JO9-1 

(zon) heeft de bekerfinale regio West 1 gewonnen. Voor alle spelers, trainers, coaches, 
teambegeleiders en fans, de hartelijke felicitaties! 

 
Weliswaar geen kampioenschap maar wel een eervolle vermelding en felicitaties voor de 

ZO2 die na een succesvolle campagne in de nacompetitie handhaving in de reserve 1e klasse 

heeft afgedwongen. Complimenten, heren.  
 

Voor de liefhebber zijn alle standen van het seizoen 2018-2019 op de website te raadplegen 
onder “Documenten en Info” onder “Eindstanden 2018-2019”. 

 

Traditioneel een groot dank-je-wel voor al die honderden vrijwilligers die zich ook dit seizoen 
weer met hart en ziel hebben ingezet voor onze mooie vereniging. Sporting 70 dat zijn wij!   

 

De eerste ervaringen zijn opgedaan met de nieuwe spelvorm (6x6 en 4x4). Deze zijn over 
het algemeen positief. Wel blijft het nog enigszins zoeken naar een duidelijk systeem om de 

veldjes te belijnen en lijken de nieuwe spelvormen zich iets minder te lenen om 
scheidsrechters laagdrempelig te laten “ingroeien”. 

 

 Walking Football heeft zijn plek gevonden. En ook de 7x7 heeft zich verder ontwikkeld. In 
die zin dat een tweetal teams zijn geformeerd die namens Sporting 70 meedoen aan de 

KNVB 45+ competitie.  
 

Ton Heijnen werd gekozen tot vrijwilliger van het jaar. Dit vanwege zijn grote verdiensten 

voor onze club. Als voormalig jeugdtrainer, onvermoeibare klusser en materiaalbeheerder. 
Altijd met een tomeloze inzet en een enorme gedrevenheid. Nooit verzakend. Een terechte 

uitverkiezing dus.  
 

De aanmoedigingsprijs ging naar jeugdtrainers: Samuel Wesselo en Splinter Wille. Dit 
tweetal staat model voor een vitaal en betrokken Sporting 70, waar het trainen van de 

jongste jeugd waar mogelijk door eigen jeugd plaatsvindt. Samuel en splinter vallen daarbij 

op door hun constante inzet en toewijding. Niet alleen voor hun eigen teams maar ook voor 
andere teams die, om wat voor reden dan ook, extra hulp of ondersteuning kunnen 
gebruiken. Klasse en ga zo door, jongens! 

 
Ook dit seizoen heeft Sporting 70 op diverse manieren invulling gegeven aan haar 

maatschappelijke rol. Zo hebben vertegenwoordigers van Sporting 70 opnieuw zich 

bezighouden met ontwikkelingen relevant voor onze sport en voor onze gemeente. Zoals 
bijvoorbeeld de Utrechtse Convenant-bijeenkomsten, de Werkgroep 2030 en het Utrechts 
Sportakkoord.  
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Het nadenken over het eventueel realiseren van een sporthal bij of op ons paviljoen kan 
tevens in dat licht worden geplaatst. De idee daarbij is, vanuit Sporting 70, dat een sporthal 

een nog betere verbinding tot stand kan brengen met ons bedieningsgebied, ons in staat 
stelt om ook aan toekomstige vraag naar sport en bewegen te voldoen alsmede een unieke 

kans biedt om ons huidige paviljoen in lijn te brengen met de eisen van deze tijd. Uiteraard 

kan een dergelijke, voor de club ingrijpende ontwikkeling, uitsluitend plaatsvinden door onze 
leden zorgvuldig bij het bijbehorende proces te betrekken. 

Voor wat dit proces betreft: er zijn drie clubs die bij de gemeente hebben aangegeven – in 
beginsel - graag mee te willen werken aan de realisatie van een sporthal: vv Voorwaarts, 

USV Hercules en Sporting 70. De gemeente leidt en begeleidt het proces waarin de 
deelnemende clubs kunnen meedingen, met als voorlopig realisatiejaar 2023. 

 

Ronduit goed nieuws was de beslissing van de gemeente Utrecht om twee velden op 
Sportpark Voordorp te verkunstgrassen. Sporting 70 kan in dit verband ook rekenen op de 

aanleg van een extra pupillenveld met kunsgrasmat, te plaatsen tussen velden A en C. 
Hierdoor wordt nog eens extra wedstrijd- en trainingscapaciteit gerealiseerd. Complimenten 

aan al diegenen binnen onze club die zich hiervoor sinds jaar en dag hard gemaakt hebben. 

En ook dank aan de mensen van Hercules die hierbij betrokken waren en aan de gemeente 
Utrecht.  

 
Aandachtspunt blijft de beprijzing van het gebruik van de (nieuwe) velden. Immers vorig 

seizoen zijn we geconfronteerd met een substantiële tariefstijging. Waarvan de effecten naar 
verwachting nog versterkt zullen worden als gevolg van de uitbreiding van de BTW-

vrijstelling voor de sport, als inwerking getreden per 1 januari 2019. Als gevolg hiervan zal 

de huur van het paviljoen naar verwachting binnen één a twee seizoenen substantieel 
stijgen omdat Spovo als gevolg van voornoemde vrijstelling niet meer de mogelijkheid heeft 

om BTW over de huurprijs te verrekenen. 
 

Voor wat betreft de thema’s pupillenvoetbal op zondag en de variabele speeldag geldt dat 

deze behoorlijk in ontwikkeling zijn. Meer en meer wordt het belang duidelijk ervan dat meer 
clubs meedoen aan pupillenvoetbal op zondag. Dit om ook op zondag een meer 

aantrekkelijke competitie te kunnen aanbieden en daarmee ook de drempel naar de 
variabele speeldag substantieel te verlagen. Wel is duidelijk dat de druk in de positieve zin 

van het woord toeneemt door een grotere en meer concrete betrokkenheid van gemeente 
Utrecht (2030) en de KNVB.  

 

Ook in het seizoen 2017-2018 is er het nodige materiaal vernield en verdwenen. Sporting 
70, blijft zich, met de hulp en inzet van de Materiaalcommissie, inzetten om vernieling en 

verlies van materiaal terug te dringen.  
 

Ten slotte vond er weer een reeks van activiteiten plaats voor en door onze leden. Een 

handgreep: 

 
• Al aan het einde van de zomervakantie begon het seizoen 2018/2019 voor diverse 

jeugdleden via de Sporting voetbaldagen.  

• Op 31 augustus gingen vervolgens ook de meest ervaren voetballers van start 

tijdens het eigen 45+ 7x7 toernooi. De beker werd eindelijk in eigen huis gehouden.  

• In het najaar werd natuurlijk gewoon gevoetbald, maar het was ook de tijd van de 
week van scheidsrechter, de vrijwilligersavond met verkiezing vrijwilliger van het 

jaar en op 21 december het gala diner + feest. 

• Het jaar 2019 werd vooral binnenshuis afgetrapt met de nieuwjaarbijeenkomst, de  
ALV van 14/1 en de teamstafbijeenkomsten Jeugd (JO8-12). 
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• Op 12 april vond de vriendinnentraining weer plaats om er voor te zorgen dat 

Sporting ook in de toekomst de beste en grootste meiden- en vrouwentak van 
Utrecht houdt.  

• April en mei waren ook dit seizoen weer druk bezet voor de jongste Sporting jeugd: 

van Paashaastoernooi tot pannenkoekentraining en van voetbaldiplomatraining tot 
penaltybokaal. 

• Het traditionele Sporting Hoge Hoeden Toernooi kon dit jaar op 30 mei 

plaatsvinden;  met veel spannende wedstrijden tussen teams met spelers van net 17 
tot bijna 70 jaar. 

• Op 15 juni was er alweer een geslaagde editie van het Berekuiltoernooi. Komend 

seizoen een lustrumeditie in het Sporting lustrumjaar. 

• Direct hierna was het einde seizoen in verband met de geplande veldrenovaties. 

• Wel was er op 22 juni nog een klusdag om Sporting zomerklaar te maken en 

vrijwilligerspunten te halen.  

• En wat is een jaar zonder het Sporting voetbalkamp: van 28-30 juni heeft de jeugd 
zich ook dit jaar weer goed vermaakt in Austerlitz. 

 
Arno Ploeg 

Secretaris 
 

 

LEDENAANTALLEN, TEAMS EN WACHTLIJSTERS 

Op de peildatum 1 september 2018 had Sporting 70 1402 leden, waarvan 1168 spelend. Het 
aantal spelende leden steeg daarmee 2,5 % ten opzichte van 1 september 2017. 

Bij de senioren speelden, inclusief de 7x7, 374 mannen en 183 vrouwen. En kwamen 13 

senioren teams uit in de reguliere competitie. Bij de jeugd telden wij 845 jongens en 
meisjes, verdeeld over 567 respectievelijk 278 spelers en speelsters. Van de KNVB-teams 
speelden er 23 op zondag en 54 op zaterdag. 
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FINANCIËLE VERSLAG 

 

 
 

Het resultaat over 2017/18 is € 5.419 negatief (vorig jaar € 3.111 positief). De belangrijkste 
afwijkingen ten opzichte van de realisatie 2017/18, de begroting 2018/19 en de begroting 

per 2019/20 zijn hierna per onderdeel toegelicht: 
 

De kantine-inkomsten zijn ver het verslagjaar wel gestegen maar door de verder dalende 

brutowinstmarge vallen de opbrengsten tegen. Een belangrijke oorzaak van de daling van de 
marge is het niet doorberekenen van de BTW-verhoging van artikelen met het lage BTW-

tarief. 
 

De contributieopbrengst is hoger dan verwacht. Dit wordt verklaard door de verdere groei 

van de vereniging, ook bij de 7x7 mannen en vrouwen. 
 

De overige inkomsten zitten weer op een gebruikelijk niveau na de eenmalige bijdrage van 
WEURO. 

 

De personeelskosten zijn substantieel gestegen als gevolg van de uitvoering van het ALV-
besluit om ook betaalde trainers voor de breedteteams aan te trekken. Daarnaast zijn, 

eenmalig, extra kosten gemaakt in verband met de vervroegde vervanging van de 
trainingsstaf van Vrouwen 1 en 2. 

 
De kosten van de veldaccommodatie zijn licht gestegen als gevolg van de jaarlijkse 

indexatie. 

 
Vanwege de groei van ons ledenaantal is de bijdrage aan de KNVB eveneens gegroeid. En 

datzelfde geldt voor de kosten spelmaterialen en kleding. 
 

De kosten van activiteiten omvatten budgetten van de selectieteams, toernooikosten, 

jeugdkamp en overige activiteiten. Tevens is er een reservering ten behoeve van het 
naderende lustrum opgenomen. 
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Voor de begroting 2019/20 is een bescheiden reservering voor het lustrum opgenomen, dit 
in lijn met de beperkte financiële mogelijkheden. 

 
De balans van Sporting 70 per 30 juni 2019 ziet er uit als volgt: 

 

 
Er zijn geen bijzondere materiële afwijkingen in de balanspositie ten opzichte van het voorgaande 
verslagjaar. 
 

 
Arjan Scheer 

Penningmeester 
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SPONSORS 

 

Hoofdsponsor jeugd: 123inkt.nl  
Inktpatronen en cartridges te Nederhorst 

den Berg  

Hoofdsponsor senioren: Urbanizer 
Aannemingsbedrijf in Utrecht 

  

Brinkman bv 
Groothandel in dagverse 

producten te Utrecht 

Ronald Martens  
Tweewielers te Utrecht 

Vocking  
Vleeswaren te Nieuwegein 

Breij & Smeekes 
Huiswerkinstituut te Utrecht  

Econovum  
Zonnepanelen in Utrecht  

Gerrit Takke 
Biologische slager in de 

Biltstraat 

Bean United koffiebranders Kadokeus 
Groothandel in 

relatiegeschenken en 
kerstpakketten in Groenekan 

Koos Meinderts 
Schrijver van leuke 

kinderboeken te Utrecht 

Kennedy’s Cleaning  

Schoonmaakbedrijf 

ORG-ID Organisatieadvies 

en beleidsontwikkeling te 
Utrecht 

KWD sport  

Ballenleverancier te 
Doetinchem 

ING bank  

Bank te Amsterdam 

Mpij.nl 

Diensten in en om het huis 

DAO Vastgoed 

Projectontwikkeling te 
Utrecht 

 

 
ALGEMEEN 
 

Er is sprake van een vrij stabiele groep verenigingsscheidsrechters. Door onze 
scheidsrechtercoördinator Jaco van Dongen zijn steeds vaker bijna alle wedstrijden op een 

heel veld van een clubscheidsrechter voorzien. Ook positief is de groei in het aantal 
wedstrijden dat door één van onze vrouwelijke scheidsrechters is gefloten. 

 

Aandacht zal gaan naar de werving onder jeugdleden en nieuwe ouders ten behoeve van 
groei van de groep en het kunnen inplannen van wedstrijden op halve velden. Hiervoor 

zullen weer thema-avonden voor (potentiële) scheidrechters en assistenten komen over 
spelregels en spelsituaties.  

 
Tenslotte zal met en door de scheidsrechters specifiek aandacht besteed worden aan de 

reactie op en omgang met (verbale) agressie op en rond het veld. 
 

 

André Moestaredjo 

Bestuurslid Algemeen 
 

 
SENIOREN  
 
In het seizoen 2018/2019 zijn wij gestart met vijf mannen senioren teams op zondag, een 
mannen senioren team op zaterdag en twee 45+ 7x7 teams.  Het streven van het bestuur is 
om te proberen dit de komende jaren geleidelijk aan uit te bouwen naar een zevental zondag 
senioren teams, een viertal zaterdag senioren teams en een viertal 45+ 7x7 teams. 
 
De selectie bestond uit vierendertig spelers en stond onder leiding van René Versteeg en 
Patrick van de Veer. Het eerste elftal kwam uit in de derde klasse D. Zij hebben zich twee 
speeldagen voor het einde van de competitie veilig gespeeld. Hierdoor komt het eerste elftal 
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in het seizoen 19/20 weer uit in de derde klasse D. Het tweede elftal  heeft zich via de 
nacompetitie gehandhaafd in de reserve eerste klasse. Hierdoor komen zij ook in het 19/20 
uit in de reserve eerste klasse. Dit seizoen won het tweede elftal de nacompetitie door 
overwinningen op Elinkwijk, RKAV Volendam en PVCV.   
 
In oktober 2018 heeft Rene Versteeg aangegeven dat hij zijn aflopende contract niet wilde 
verlengen. Als opvolger voor Rene Versteeg zijn wij in november 2018 een contract overeen 
gekomen voor een seizoen met Cas van den Berg. Vanaf seizoen 19/20 is Cas van den 
Berg de nieuwe hoofdtrainer van de mannenselectie. Het contract van Patrick van de Veer 
hebben wij in januari 2019 met een seizoen verlengd. 
 
Sinds het seizoen 2018/2019 hebben wij weer een mannen zaterdag team. Dit team speelt 
zijn thuis wedstrijden op vrijdagavond. Ook de tegenstanders zijn erg te spreken over het 
voetballen op vrijdagavond. Hier liggen voor ons kansen om onze senioren afdeling uit te 
breiden. 

 

 
Rick Hendriks 

Bestuurslid Senioren 
 

 
JUNIOREN 

 
Het venijn zat in de staart van het seizoen 2018/2019: afgelopen zomer stopte ons hoofd 
van de Technische Jeugd Commissie, Matthijs Blijham, per direct met zijn werkzaamheden 
voor Sporting’70. Waarmee een eind kwam aan een langdurige samenwerking. 
 
Noviteiten 
Een noviteit binnen de jeugdafdeling was de aanmelding van een compleet team bij de O19. 
Dit ‘vriendenteam’ is ingeschreven als JO19-2, zij speelden namelijk van alle O19-
breedteteams op het hoogste niveau. Wat volgens de KNVB-regels leidend is bij de 
teaminschrijvingen, ook in de breedte. 
 
In het seizoen 2018/2019 zijn we ook gestart met de zogenaamde breedteteamtrainingen. 
Vanuit het achterliggende idee een keer per week een training vanuit de club te faciliteren 
met een trainer. Goed voor de continuïteit, het niveau en de integratie van de verschillende 
teams. 
De implementatie had wel wat voeten in de aarde. En ondanks dat na een heel seizoen nog 
niet alle beoogde doelen zijn bereikt is afgelopen zomer besloten ook in het seizoen 
2019/2020 de breedteteamtrainingen te continueren.  
 
Indeling 
In navolging van het voorafgaande seizoen zijn er bij de junioren wederom teams 
samengesteld op basis van geboortejaar. Waarbij de keuze is gemaakt om de even 
jaargangen als breedteteams samen te stellen (bij de O16 en O14).  
Anders dan aanvankelijk bedacht is een 2e O16-team vanwege de nodige wisselingen en 
late opzeggingen niet van de grond gekomen. Wel hebben we een 2e O14-team 
ingeschreven. De eerste teams van de even jaargangen hebben de voorjaars- als de 
najaarscompetitie in de 2e klasse gespeeld. Die indelingen hebben redelijk goed uitgepakt, 
ondanks dat het lastig was dit goed in te schatten door constante ontwikkelingen in deze 
specifieke categorie. Het JO14-2-team speelde 4e klasse. 
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Net als in het seizoen 2017/2018 zijn de selectieteams (dus) niet op leeftijd ingedeeld, zo 
kwamen we tot het volgende resultaat, van onder naar boven: 
 
O13 
De JO13-teams vormt de jongste geleding in onze jeugdafdeling. Deze ‘knip’ (met JO12) is 
gemaakt vanuit het idee dat het ook de jongste lichting is die op een heel veld speelt.  
Vandaar ook 1 selectieteam. De JO13-1 maakte een vreemd seizoen door. Door een lage 
klassering in de najaarscompetitie die gepaard ging met een algemene herschikking speelde 
ons selectieteam (evenals een aantal andere 1e klasse teams) in de voorjaarscompetitie 
ineens in de 3e klasse. 
 

Team Najaar Voorjaar Opmerkingen 

JO13-1 1e 
klasse 

3e klasse Zie de opmerkingen hierboven 

JO13-2 3e 
klasse 

3e klasse Een stabiel seizoen in de 3e klasse 

JO13-3 3e 
klasse 

4e klasse Een moeilijk jaar voor -3, met degradatie in de 
winterstop 

 
O15 
Een stabiel seizoen in de subtop van de (voor- en najaarscompetitie) 1e klasse voor de 
JO15-1. Ook het tweede selectieteam presteerde redelijk gelijkmatig in de 2e klasse. 
Ondanks dat er maar 1 klasseverschil bestond vond er weinig uitwisseling tussen beide 
selectieteams plaats. 
De breedte is grotendeels ingedeeld op geboortedatum. Maar daar waar het verschil tussen 
15-3 en 15-4 nauwelijks aanwezig was (JO15-4 promoveerde in de winterstop naar de 3e 
klasse), bestond er tussen JO14-1 en JO14-2 wel een groot krachtsverschil. 
 

Team Najaar Voorjaar Opmerkingen 

JO15-1 1e 
klasse 

1e klasse Constante subtopper, in voor- en najaarscompetitie 

JO15-2 2e 
klasse 

2e klasse Ondanks de afstand tot het 1e een stabiel seizoen 

JO15-3 3e 
klasse 

3e klasse De 3e klasse bleek de juiste plek voor 15-3 te zijn 

JO15-4 4e 
klasse 

3e klasse Promotie in de winterstop, 3e klasse bleek wel lastig 

JO14-1 2e 
klasse 

2e klasse Op de plek in de 2e klasse, zonder pieken of dalen 

JO14-2 4e 
klasse 

4e klasse Een grote afstand tot 14-1, maar wel een stabiel 
niveau 

 
O17 
Bij de JO17 was de start voor de breedteteams rommelig door veel ‘last-minute’ wijzigingen. 
Het voornemen om een 2e O16-team in te schrijven bleek niet haalbaar waardoor er nog tot 
op een laat moment geschoven moest worden met namen en rugnummers. De JO17-1 werd 
na al in de najaarscompetitie te hebben aangetoond tot de top van de 1e klasse te behoren 
kampioen in de voorjaarscompetitie 1e klasse kampioen.  
 

 Najaar Voorjaar Opmerkingen 

JO17-1 1e 
klasse 

1e klasse Kampioen in de voorjaarscompetitie! 

JO17-2 2e 
klasse 

2e klasse Op een keurig niveau ook een duidelijke groei laten 
zien 
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JO17-3 3e 
klasse 

3e klasse Geen bijzonderheden 

JO17-4 4e 
klasse 

4e klasse Na een lastige start een prima slot, oa door de 
begeleiding 

JO16-1 2e 
klasse 

2e klasse Groei getoond in de 2e klasse 

 
O19 
Mede door de inschrijving van een compleet team konden we maar liefst vijf O19-teams 
vormen dit seizoen. De 19-1 handhaafde zich probleemloos in de Hoofdklasse en liet daarbij 
een duidelijk groei zien ten opzichte van het vorige seizoen, maar ook in het seizoen zelf. 
Het vriendenteam draaide een wisselvalig seizoen door veel blessures (de ruime selectie 
was geen overbodige luxe) en een nogal uiteenlopend niveau. De overige breedteteams 
werden veelal per geboortejaar samengesteld en kenden geen bijzonderheden. 
 

 Najaar Voorjaar Opmerkingen 

JO19-1 Hoofdklasse Probleemloos seizoen in de Hoofdklasse 

JO19-2 2e 
klasse 

2e klasse Door uiteenlopend niveau nog best lastig in 2e klasse 

JO19-3 3e 
klasse 

3e klasse Geen bijzonderheden 

JO19-4 3e 
klasse 

3e klasse Geen bijzonderheden 

JO19-5 4e 
klasse 

4e klasse Continuiteit (ook in de begeleiding) was lastig 

 
Naast het vertrek van Matthijs Blijham weinig vermeldenswaardige zaken met betrekking tot 
de coördinerende taken binnen de jeugdafdeling. Enige wapenfeit nog vormt een 
herverdeling van taken voor de hoofdleiders: Piter Bosma droeg de coördinatie van JO17 
over aan Peter Vermaak en Roelof Westerhof en beperkt zich nog alleen tot aanspreekpunt 
voor de O19. 

 

 
David van Tongeren 

Bestuurslid Jeugd 
 
 

PUPILLEN 
 
De nieuwe spelvormen beginnen beter en beter ingeslepen te raken. Dit is voor een groot 
deel te danken aan een grote inzet van teamleiders, trainers, hoofdteamleiders en 
hoofdtrainers. Veel dank en ga zo door! 
 
Doordat de KNVB geen standen meer bijhoudt, is door teamkader, hoofdtrainers en TJC 
goed gekeken hoe de teams zich verhouden in sterkte en of dit goed blijft lopen (met als 
richtpunt “spelen op niveau”).  
 
Dit seizoen speelden er vijf pupillenteams op zaterdag: de JO8-1 za, en vier JO9/M09 za-
teams. En op zondag zeven JO8 alsmede zes JO9/MO9 teams. Mede dankzij onderlinge 
afstemming en samenwerking tussen betrokken trainers, wachtlijst coördinatoren, 
hoofdtrainers en TJC, stond de organisatie bij de pupillen als een huis en kon de aangroei 
van nieuwe leden behoorlijk toenemen. Het afgelopen jaar trokken opgeteld opnieuw een 
kleine honderd mini-mini’s, mini’s en O7 (Champions League) de voetbalschoenen aan om 
bij Sporting70 te ballen.  
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De hoofdtrainers O8-O9, de TJC, Jacques van Krugten en Koos Zagema, hebben de vorig 
seizoen opgezette planmatige structuur en aanpak van de pupillentraining binnen 
Sporting’70 verder ontwikkeld. Het doel blijft onverminderd om de voetbaltechnische 
vaardigheden en individuele ontwikkeling van spelers in de breedte van de onderbouw te 
stimuleren en naar een hoger plan te tillen.  
 
Het blijft van belang om te benadrukken dat de organisatie van de jaarlijkse toernooien 
binnen Sporting’70 alleen mogelijk is door de tomeloze inzet van de vele ouder-vrijwilligers 
en van een enthousiaste Toernooicommissie. Belangrijk om dit de komende jaren vast te 
houden en de ervaring en het enthousiasme binnen de vereniging aan elkaar over te 
dragen. 

 
 

Arno Ploeg 
Secretaris 
 

 
VROUWEN 

 
Op 18 oktober 2019, vond  bij de KNVB de landelijke bijeenkomst vrouwenafdelingen plaats. 

Het bestuurslid Vrouwen is contactpersoon en vertegenwoordigt het vrouwenvoetbal van 

Sporting’70. Uit het onderzoek van de KNVB kwam naar voren:  
 

o 25% meer meiden en vrouwen zijn ingestroomd (t.o.v. 12% landelijke instroom)  
o De grootste instroom heeft plaatsgevonden in de leeftijdscategorie MO11 

o Landelijk gezien heeft bij Sporting’70 de grootste instroom plaatsgevonden: 177 
vrouwen/meiden 

o En daarmee heeft Sporting’70 landelijk ook de meeste voetballende meiden en 

vrouwen, te weten 346. 
  

Het meiden- en vrouwenvoetbal in onze vereniging groeit gestaag door. Dat Sporting’70 
daarin investeert werpt haar vruchten af.  

 

Toch hebben we in 2019 ook penibele momenten gekend. We hebben voor de zomer 
afscheid genomen van de gehele staf van de selectie Vrouwenvoetbal, hun contract werd 

niet verlengd. Nigel Siebelink werd bereid gevonden, met ondersteuning van Dirk van Dam 
als teambegeleider, de wedstrijden en trainingen van de vrouwenselectie Vrouwenvoetbal 1 

(eerste klasse A) en 2 (tweede klasse A) tijdelijk op zich te nemen en enige tijd later kon 
Edwin Copier van MO19.1 hierbij aansluiten.  

 

Na een grondige en brede evaluatie van het eerste half jaar en de periode daaraan 
voorafgaand heeft het bestuur besloten te kiezen voor een nieuwe staf uit de gelederen van 

de vereniging zelf. De staf vrouwenselectie bestaat vanaf het nieuwe seizoen uit Edwin 
Copier, Lennart Harderwijk, Dirk van Dam, Juliette Oomen (teammanager) en Susanne 

Laffrée (fysiotherapeut). Daarnaast functioneert een deels nieuwe spelersraad van beide 

teams.  
 

Er is vertrouwen en motivatie bij staf, de selectie en bestuur in een positieve en sportieve 
doorstart. De doorstroming van meisjes naar vrouwen heeft de aandacht, evenals de 

werving van nieuwe meisjes. Er is dan ook een goede samenwerking met het bestuurslid 

meisjes, Mark Kiela. We hopen in 2020 het technisch jeugdbeleid meisjes verder door te 
ontwikkelen.  
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Vrouwen 1/2 op zondag dreigden na de zomer door een chronisch spelers tekort te 
stranden, ondanks een enorme inzet van de teams. Er werd na de zomer een verzoek 

gedaan om uit de competitie gehaald te worden. Deze kon ten goede worden gekeerd en 
uiteindelijk is het gelukt de teams te handhaven en weer door te gaan.  

 

Er spelen vier vrouwenteams op zondag en de vrouwen 35+ laten steeds meer van zich 
horen. Zij organiseerden o.m. een eigen toernooi op Sporting met vier andere verenigingen 

en dat werd  feestelijk afgesloten in een volle kantine. Een afvaardiging van vrouwen 35+ 
werkt mee aan het opzetten van een netwerk vrouwen van Sporting’70. De 

spelerscommissie die is opgericht levert verder een positieve bijdrage en zal ook bij dit 
netwerk worden betrokken.  

 

Sporting 70 neemt deel aan het ontwikkelprogramma meisjes/vrouwen van de KNVB om het 
meisjes- en vrouwenvoetbal op een hoger niveau te brengen. Een betere doorstroming van 

jeugd naar senioren, meer aandacht voor individuele talentontwikkeling en het streven naar 
een opleidingspiramide zijn de pijlers waarlangs we voetballen. Als onderdeel van het 

programma is er meer geld vrijgemaakt voor trainers bij zowel de jeugd als de senioren.   

 
In 2019 is een start gemaakt met het netwerk Vrouwen van Sporting. Uit alle teams zullen 

afgevaardigden deelnemen aan een terugkerend overleg waarin plannen en de uitvoering 
daarvan in het belang van vrouwenvoetbal geagendeerd en geprogrammeerd worden. De 

onderlinge solidariteit, kennis- en netwerkdeling, zichtbaarheid en groei vrouwenvoetbal van 
Sporting staan hierin centraal.  In het lustrumjaar zal het netwerk actief worden.  

 

 
Liesbeth Arends 

Bestuurslid Vrouwenvoetbal 
 

 

MEISJES 
 
Het seizoen 2018-2019 begon met de aankondiging van het vertrek van bestuurslid meisjes 
Caecilia Thoen. Daardoor verdween een gedreven kracht voor het meidenvoetbal uit het 
bestuur. De functie is een half jaar vacant gebleven. Sinds januari 2019 wordt de functie 
vervuld door Mark Kiela.  
 
In de teamindeling was dit seizoen goed terug te zien dat er sprake was van een 
onevenwichtige verdeling van speelsters in leeftijd: in alle leeftijdscategorieën twee 
meisjesteams, maar in de O17 waren dat er maar liefst vier. Er is daarom aandacht besteed 
aan werving van vooral de jongste jeugd, zodat er weer sprake kon zijn van een piramide. 
De inmiddels traditionele vriendinnendag werd dit seizoen gehouden op 12 april en dat 
leverde weer een vrolijk spektakel met op enthousiaste meiden, toegewijde trainers uit de 
vrouwenselectie en lekker en gezond eten achteraf.  
 
Successen waren er ook te noteren: zowel de MO19-1 als de MO17-1 werden kampioen in 
de hoofdklasse. Aan het eind van het seizoen is Ruud Bijnen aangetrokken voor het seizoen 
2019-2020. Niet alleen als trainer van de MO19-1, maar ook voor het begeleiden van de 
trainers van de meisjesafdeling en het leveren van een bijdrage aan het technisch 
jeugdbeleid meisjes. 
 
 
Mark Kiela 
Bestuurslid meisjesvoetbal 
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7x7 VOETBAL 
 
De 7 tegen 7-afdeling is een vaste waarde geworden bij Sporting. Vanaf het seizoen 
2000/2001 is op de velden van Sporting elke zondagmorgen een groep oudere voetballers 
te vinden die in een ongedwongen sfeer hun voetbalkwaliteiten tonen.  
 
Elk jaar wordt er gespeeld in een najaars- en een voorjaarscompetitie. De najaarscompetitie 
werd gewonnen door Arno Baars en de voorjaarscompetitie door Koos Zagema. De groep, 
waarvan jaarlijks de gemiddelde leeftijd stijgt, bestaat uit een kleine 60 leden. Verjonging 
van de groep is een streven. 
 
Het seizoen werd jammer genoeg overschaduwd door het overlijden van onze Cees, erelid 
en scheidrechter van het eerste uur. Cees is 75 jaar oud geworden 

 
 

Gerard Hendriks  

Coördinator 7x7 
 


